
VÄLJAVÕTE 

Vasta Kooli hoolekogu  

koosoleku protokoll 

 

 

Vastal          17.november 2022 

 

Koosolekust võtsid osa hoolekogu liikmed Krista Leppik, Tiina Rikkolas, Kristo Saaremägi, Liisi 

Vimberg, Kea Preis, Roomet Leinbock ja Pille Kajar. 

Koosolekule oli kutsutud Vasta Kooli direktor Silva Kiili ja õppealajuhataja Berit Tein, Riive Raam. 

Puudus Egle Järvepere, Raivo Heinmets, Ainar Sepnik. 

Külalisena oli koosolekule palutud Viru-Nigula valla haridusjuht Arvo Pani  

 

Päevakord: 

 

1. Haridusjuht Arvo Pani tutvustus 

2. Vasta Kooli arengukava 

3. Hoolekogu tööplaani kinnitamine 2022/2023 õppeaastaks 

4. Kooli toetamine agressiivsete lastega toimetulekul. 

5. Info - jõulupidu jms. 

 

 

 

1. Haridusjuht Arvo Pani tutvustus 

Kogu elu pühendatud haridusele õpetaja, koolijuht.Noorsootöö ja raamatukogud.  

Reformi haridue vallas ette ei näe ja vajalikuks ei pea. Olemasolevas olukorras püüda võimalikult 

hästi hakkama saada. Allasutustega tutvunud, praegu tutvun dokuentatsiooniga. Vasta ooli 

dokumentide osas muuta tuleb üht-teist. Üle vaadata põhimärus. Kardinaalseid muudatusi praegu ei 

tule. Kogu maakonnas koolivõrgu teema aktuaalne, üpilaste arv väheneb. Aastaks 2040 vähene arv 

drastiliselt. Ligi 30%. Peame kindlasti mõtlema, mis koolivõrgust saab. Millegi kini panemist ei 

poolda, tuleb üle vaadata kasutamine ja osad tegevused.  

Kõik peame aru saama, et ei tegutse mitte omaette koolina vaid koostöö erievate haridusasutuste 

vahel on väga tähtis.  

Praegu olulie võimalikult vhese rahava võimalikult hea tulemuse saavutamine. Hariduse vallas 

kokkuhoid võimalikult vähe puutuda 

Vasta Kooliga kotaktid juba ammustest aegadest. Mõisakoolid on minu spetsialiteet. Õpilastele 

soodus õpikeskkond.  

 

Otsustati informatsioon võeti teadmiseks. 

 

 

2.  Vasta Kooli arengukava 

Silva Kiili tutvustas arengukava eelnõu.  

 

Pille Kajar tegi ettepaneku lisadanimekirja, kellega kool aktiivselt koostööd teeb, ka vilistlased 

Arvo Pani:  ka SWOT analüüs tehtud. Kinnitada võib arengukava jaanuaris. Siis saab kõik 

ettepanekud ja lisadokumendid ühe korraga kokku panna. Arengukava koostamise viibimine on 

tingitud ka direktori vahetusest.  

Silva Kiili lisas, et väärtuste teema ja puuduvad dokumendid töötatakse väja uue aasta alguses 

jaanuari vaheajal. 

Krista Leppik täiendas, et sisehindamine on tehtud ettevõtliku kooli standardi raames.  

 



Otsustati: kooli kodulehele pannaksearengukava eelnõu üles ning kinnitatakse jaanuari lõpus. 

Ettepanekute tegemiseks 2 nädalat.  

 

 

3. Hoolekogu tööplaani kinnitamine 2022/2023 õppeaastaks  

Pille Kajar tutvustas hoolekogu tööplaani projekti . 

Otsustati: kinnitada hoolekogu tööpülaan 2022/2023 õppeaastaks.  

 

 

4. Kooli toetamine keeruliste lastega toimetulekul 

Silva Kiili andis probleemist ülevaate ning kinnitas, et teemaga tegeletakse igapäevaselt.  

Liisi Vimberg tundis huvi, millised on üldse kooli võimalused. 

Arvo Pani: koolil hoovasid väga palju ei ole. Igast oluorrast on väljapääs, kui teha koostööd ja 

aidata ka lapsevanemaid. Nende tööd ära teha ei saa, saame ainult kaasa aidata. See tähendab 

rääkimist, rääkimist ja selle teemaga tegelemist.  

 

Otsustati: Toetada kooli võimaluste piires.   

 

5. Info. 

Kooli jõulupidu toimub 21.12 kell 17:00. Traditsiooniliselt osaleb näidendis kogu kool.  

Algklassidel on kavas teatriskäik, jõululaat korraldatakse 9. detsembril.  

Tublidele õppuritele antakse üle jõuluraamatud.  

 

Koosoleku lõpp 17.30. 

 

Koosoleku juhataja 

 

 

 

Pille Kajar  


